
 
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 2021-08-03 

Plats: Teams 

Tid: 19.00-21.00 

Närvarande: Johan Olsson, Åsa Norrby, Andreas Dahlberg 

§33 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§34 Dagordning gicks igenom och godkändes. 

§35 Till justerare jämte ordförande valdes Andreas Dahlberg. 

§36 Föregående protokoll gicks igenom och läggs till handlingarna. 

§37 Klubbens kassör berättade kortfattat om klubbens ekonomi som är fortsatt god med 
en stark kassa. 

§38 TU 

Åsa Norrby rapporterade från unghundsmästerskapet som blev ett väldigt lyckat 
arrangemang. Domarna ansåg att marken och förutsättningarna både när det gäller 
mark och kring möjlighet gav de bästa förutsättningarna för ett bra 
Unghundsmästerskap. Den danske domaren Henrik Möller uttryckte i sitt tal vid 
prisutdelningen att han imponerades av hundarnas prestation. Styrelsen beslöt att 
permanenta i maj månad. Nästa år genomförs det i Stockholmsregionen.  

Det uppdaterade WT reglemente är anslaget på klubbens hemsida. Ändringar gäller 
uppdaterade vaccinationskrav, reglemente för Unghundsmästerskap samt att 
stamtavla och vaccinationsintyg behöver inte visas upp vid anmälan men skall finnas 
med för eventuell kontroll. 

§39      MU 

Lotta Fornås har accepterat att bli ny IP domare och kommer att börja sin 
tjänstgöring vid provet i Roslagen den 27 juli. Åsa Norrby informerade om ytterligare 
en ny IP domare som skall tillfrågas av Åsa Norrby. Styrelsen ställde sig bakom MU 
förslag. 

Styrelsen diskuterade bristen på provledare och dog stewarts både i norra och södra 
delar av landet. Styrelsen beslöt att försöka utveckla en kurs som drivas via webinar 
med praktiskt moment. Andreas går ut via sociala media och berättat om utbildning. 



 
 
 

Om provledareutbildning via webinar faller skall en dog steward webinar med 
praktiskt moment tas fram i nästa steg. 

§40 Medlemsregistret 

 Den nya hemsidan som sköts av PR skapar ett register över betalningar vilket kan 
användas som medlemsregister. För att undvika dubbelarbete med att hålla ett extra 
medlemsregister beslöt styrelsen att PR tar över medlemsregister. Styrelsen vill 
uttrycka sitt varma tack till Lena Spangenberg som har skött klubben 
medlemsregister de senaste åren. 

§41 PR och Info 

 Vi laddar upp ”gamla” artiklar från Markerat på medlemssidorna. 
Kontakt tas med intresserad sponsor 

Ett nytt webbinarium kommer att genomföras den 1 augusti. 

§42 Info från SJR. Inget nyheter att meddela. 

§43 Inga övriga frågor 

Nästa möte 14 sept kl 19-21 

§44 Ordförande förklarade mötet avslutat och tackade för kvällens möte. 

 

________________________ 

Vid protokollet 

Åsa Norrby 

 

 

________________________ ________________________ 

Ordförande   Justeras 
Johan Olsson   Andreas Dahlberg 


